
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                   Värmdö november 2017 
 
 
Tack för interpellationen. 
 
Utbildningsnämnden fattade i april 2017 beslut om disposition av skoltomten i 
Charlottendal. Efter beslutet har fler fristående utförare av skolverksamhet hört av sig 
och visat intresse, vilket jag är väldigt glad över. 
Kunskapsskolan är en av dem. 
 
Att bygga en ny modern skola i Charlottendal har hela tiden varit min intention. 
Efter intryck och synpunkter på medborgardialogen växte förslaget fram om en ny skola 
i Charlottendal och en renovering enligt ursprungsplanen av Ekedalsskolan. 
 
Beslut om byggare fattas av Kommunstyrelsen.  
Skolinspektionen beslutar vilken utförare som får tillstånd att bedriva skolverksamhet i 
Värmdö Kommun. 
 
Utbildningsnämnden kommer därefter besluta om utförare. 
 
Att öka valmöjligheterna för våra kommuninvånare att välja mellan kommunal och 
fristående utförare av skolverksamhet vill jag bidra till. 
Därför kommer jag verka för att skolan kommer att drivas i fristående regi. 
 
Farstavikens skola är en f-9 skola (politiskt beslut) och det är 10 § Rektor och 
förskolechefen som beslutar om sin enhets inre organisation och ansvarar för att fördela 
resurser inom enheten efter barnens och elevernas olika förutsättningar och behov 
(Skollagen kap 2). 
En av tankarna med att skolan är f-9 är att kunna möta variationen i elevantal i de olika 
årskurserna t ex kan årkurs 5 gå på Kvarnberget om/när det är många elever i de lägre 
årskurserna och omvänt gå på Ekedal när det är många elever i de högre årkurserna. 
Dvs beroende på antal elever och skolans organisation blir det avgörande för om 
stadieindelningen fortsätter som idag eller inte. 
 
 
                                                         Marie Bladholm  
                                 Kommunalråd/Ordförande Utbildningsnämnden 
 
 
 



 


